
                                          Protokół nr 14/2011
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

Rady Miasta Luboń
z dnia 21 listopada 2011roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia : Rozpoczęcie komisji godz 17.15

1.analiza kosztów funkcjonowania oświaty

Ad.1.Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak rozpoczęła spotkanie przywitaniem Burmistrza
 Rafała  Marka  oraz  p.  Kierownik  Wydziału  Oświaty  .  Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata
Matysiak porosiła p. Burmistrza o omówienie kosztów oświatowych w Luboniu.

Burmistrz  Rafał  Marek  omówił  koszty  funkcjonowania  oświaty  w  Luboniu  jednoczesnie
przedstawił  ogólny  projekt  z  symulacja  oszczenosci  przy  przekształceniu  przedszkola  Weseli
Sportowcy z publicznego na niepupliczne.

Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  otwarła  dyskusje  zadając  pytanie  ile  miasto
zaoszczedzi dzięki takiej zmianie.
Odp. Miast rocznie może  zaoszczędzić  około 700 tyś zł .
 Radny  Dariusz  Walczak  zadał  pytanie  jak  odbędzie  się  nabór  nowego  gospodarza  tej
placówki, jw drodze konkursu, przetargu ?
 Odp. Jeżeli miałby się odbyć konkurs to na pewno jedynym wyznacznikiem nie będą tu sprawy
finansowe, liczyć muszą się też kompetencje i doświadczenie .Może też się tak stać że Burmistrz
wydzierżawi to przedszkole   na okres do 3 lat osobie już sprawdzonej na tym stanowisku np. p.
Dyrektor przekształcanej placówki.
           Burmistrz Rafał Marek podkreslił iż jest to wstępny projekt który pokazuje  oszczedności .
Natomiast budzić będzie wiele kontrowersji.

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak zakończyła posiedzenie.

Zakończenie komisji o godz. 18.20

…………………………………                          .. …………………………………………… 
Sekretarz (Jakub Mączkowiak)                                Przewodnicząca (Małgorzata Matysiak)


